

# WISE SHOW FOR EVERYONE

Indépendamment de la journée balade complète prévue pour la 2nd VISE MUSTANG RIDE, et comme cela se pratique en d'autres organisations, l'île Robinson, où se tiendra le rassemblement-exposition le 3 juin après-midi, sera ouverte gratuitement à tous les possesseurs de Mustang.



Vous possédez une **Mustang** et seriez juste satisfait de participer à la **2nd VISE MUSTANG RIDE** le plus simplement du monde, en vous joignant à nous le dimanche après-midi sur le site inédit de l'**île Robinson** ? Vous êtes bien entendu les bienvenus, **gratuitement**. L'accès à l'île vous sera accordé sans aucun problème. Seules petits détails, d'importance, le nombre de places y est limité et priorité restera accordée à ceux qui participent à l'intégralité de la journée.

Avis aux amateurs !

Independently of the full day's run foreseen for the 2nd VISE MUSTANG RIDE, and as implemented in other organisations, the Robinson island, where the gathering and exhibition will be held in the afternoon of the 3rd June, will be open free of charge to all Mustang owners.

You are the proud owner of a **Mustang** and would be merely satisfied to participate at the **2nd VISE MUSTANG RIDE** in the most simple manner, by joining us on the Sunday afternoon on this unprecedented **Robinson island**? It goes without saying that you are most welcome, **free of charge**. Access to the island will be granted without any problem. The only minor detail, but important, is that the number of places there is limited and priority will be granted to those participating in the full day's programme.

Enthusiasts take note!